
Färjestadens HC: 

 

 Vi har patienter som inte kommer för att ta sina prover som ligger som beställning. Vi 

skulle gärna vilja veta varför man inte bryr sig om att ta sina prover. Ingvar Rydén + Anette 

Thomsson + Jonas Falk Basgrupp 1 

 

 På Färjestadens HC har vi fått veta att patienter som tidigare gått på AK-mottagningen 

(antikoagulationsbehandling) pga behandling med Eliquis kommer att remitteras till HC för 

kontroller istället. Det finns en farhåga att det är många patienter som HC nu ska ta över. 

Vad kommer det innebära för oss och hur organiserar vi detta på ett säkert sätt? 

 Ingvar Rydén + Anette Thomsson + Jonas Falk Basgrupp 2 

 

 Vi har en längre tid haft som rutin att patienten själv skall kontakta oss för årskontroller, 

men ibland ser vi att det har gått lång tid till ny årskontroll. Många i personalen tycker att 

vi skall återkomma med bokningsunderlag för att inte glömma bort någon. Vad är bäst 

utifrån hur våra flöden ser ut? Johanna Thegerström + Nina Andersson Junkka + Erik Lexne 

Basgrupp 3 

 

 Beställningen av specifika IgE-analyser varierar (troligen) mellan hälsocentralerna, vilket 

kan få betydelse för handläggning av allergipatienter. Varför varierar det och hur optimerar 

man sin användning av dessa prover på en hälsocentral? Johanna Thegerström + Nina 

Junkka + Erik Lexne Basgrupp 4 

 


